
                Ingrid informerar 
 

   

Maj 2021 
 
 
 
 
 

Cyklar 
Vaktmästaren kommer att märka upp 
cyklar 31/5 med ett plastband. Sedan har 
man två veckor på sig att plocka bort 
märkningen på sin cykel. De cyklar som 
sedan har kvar märkningen kommer att 
bortforslas. 
 
 
Re-lining 
Startmöte genomfört med Re-new. Planen 
är att starta med hus 7 vecka 33 
(etablering kommer då ske innan vecka 
33). Därefter hus 9 med start vecka 42. 
Målet är att vara klar innan Jul (runt vecka 
50). Information kring mer detaljer kommer 
att skickas ut av projektet. 
 
 
Bevattning 
Bevattningsanläggningen för gräsmattor är 
nu igång. Utkastare installerade på 
gavlarna för att enklare kunna vattna våra 
planteringar där. 
 

 Ventilation/Vindsförråd 
Håltagningen i kanalerna för att kunna 
filma fortlöper som planerat. Sydsverige 
räknar med att vara helt klara med filmning 
och luckmontering i mitten av juni. De 
flesta förråd är helt klara innan des. 
Luckanordningar som håller på att 
installeras är ganska stora, men då 
brandspärrar bryts så är detta nödvändigt. 
 
 
Parkeringar/Garage 
Vi har idag boende i föreningen som står i 
kö till parkeringsplats då samtliga platser är 
uthyrda. Ett villkor för att hyra en 
parkeringsplats är att den används för ett 
fordon som man själv nyttjar. 
Just nu har vi ett antal platser som är 
uthyrda där detta villkor inte uppfylls. 
Om du har fler platser än du har fordon ber 
vi dig att säga upp din plats så att boende 
som står i kö ska få möjlighet till parkering. 
Om vi inte kan frigöra platser till de som 
står i kö på detta sätt behöver vi tyvärr 
börja säga upp platser för de som har mer 
än en plats. 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Den 8:e juni har vi nästa styrelsemöte. 
Styrelsen är tillgänglig för frågor och 
synpunker på mail (mail@brfingrid.com) då 
vi nu i coronatider skall försöka undvika 
fysiska möten. 

 


